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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracamy siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci zwiêkszenia liczby eta-

tów dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Krakowie. Od kilku lat z niepokojem obserwujemy ogranicze-
nia etatowe – aktualnie brakuje ponad piêæset etatów – a liczba przestêpstw w Ma³opolsce utrzymuje siê
na podobnym poziomie. Roœnie jednak ich wykrywalnoœæ, co bardzo dobrze ukazuje skutecznoœæ ma³o-
polskich policjantów, pomimo ¿e Ma³opolska pod wzglêdem ob³o¿enia œledztwami jest trzecia w kraju.
Pragniemy jednoczeœnie podkreœliæ, ¿e kierownictwo Komendy Wojewódzkiej Policji w Krakowie oraz
znacz¹ca wiêkszoœæ komend powiatowych dobrze wspó³pracuj¹ z lokalnymi w³adzami oraz organizacja-
mi pozarz¹dowymi.

Nasze zaniepokojenie budzi tak¿e fakt, ¿e szef ma³opolskiej policji d³ugo pozostaje w relatywnie nis-
kim stopniu oficerskim, co w naszym przekonaniu nie u³atwia budowania autorytetu i nie s³u¿y dobrze
wizerunkowi instytucji.

Jesteœmy przekonani, ¿e w najbli¿szym czasie przedstawione kwestie zostan¹ rozwi¹zane, a wzmoc-
nienie etatowe pozwoli Komendzie Wojewódzkiej Policji w Krakowie jeszcze lepiej realizowaæ cele i zada-
nia statutowe.
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